
 

Oulun Eteläisen ja Rannikon työllistymisen monialaisen edistämisen 
johtoryhmän asettaminen vuosille 2025-2029 
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229/00.04.01/2023  

Ylivieskan kaupungin elinvoimajohtaja Juho Niemelä kirjoittaa 
13.11.2024: 
 
”Viitaten lakiin työllistymisen monialaisesta edistämisestä 
(381/2023) ja asetukseen (388/2024), pyydämme seuraavia tahoja 
nimeämään edustajansa ja tämän henkilökohtaisen varaedustajan 
Oulun Eteläisen ja Rannikon työllistymisen monialaisen edistämisen 
johtoryhmään: 
 
Ylivieska, Kalajoki, Nivala työllisyysalueen ja Raahen seudun 
työllisyysalueen kunnat 
-    kuntakohtainen/useamman kunnan yhteinen edustaja 
-    kuntakohtainen/useamman kunnan yhteinen varaedustaja 
 
Pohjois-Pohjanmaan hyvinvointialue Pohde. 
-    hyvinvointialueen sosiaalipalvelujen edustaja 
-    hyvinvointialueen sosiaalipalvelujen varaedustaja 
-    hyvinvointialueen terveyspalvelujen edustaja 
-    hyvinvointialueen terveyspalvelujen varaedustaja 
 
Kansaneläkelaitos 
-    Kansaneläkelaitoksen edustaja 
-    Kansaneläkelaitoksen varaedustaja. 
 
Johtoryhmän tehtäviin kuuluu tavoitteiden asettaminen 
työllistymisen monialaisen edistämisen yhteistoimintaverkostolle, 
puitteiden asettaminen yhteistoimintaa organisoivan henkilön 
tehtäville sekä yhteistoimintamallin ja tavoitteiden toteutumisen 
seuranta ja arviointi. Johtoryhmän kokoonpanoa voidaan muuttaa 
tarpeen mukaan johtoryhmätyöskentelyn käynnistyttyä. 



 
Pyydämme ystävällisesti toimittamaan tiedot nimetyistä henkilöistä 
ja heidän varajäsenistään viimeistään 20.12.2024 osoitteeseen 
kirjaamo@ylivieska.fi. 
 
Työllisyysalueet ovat sopineet, että Ylivieska työllisyysalueen 
vastuukuntana asettaa johtoryhmän saatuaan esitykset kuntien, 
hyvinvointialueen ja Kansaneläkelaitoksen edustajista ja 
varaedustajista. Johtoryhmä kutsutaan koolle ensimmäisen kerran 
helmikuussa 2025. ” 
 
Ehdotus: 
Kunnanhallitus nimeää Oulun Eteläisen ja Rannikon työllistymisen 
monialaisen edistämisen johtoryhmään elinvoimajohtaja Tapani 
Tuomisen ja varalle talous- ja hallintopäällikkö Helena Widnäs. 
 
Päätös: 
Kunnanhallitus hyväksyi ehdotuksen. 
__________ 

 


